

In the name of God, the most gracious, the most merciful

بسم الله الرحمن الرحيم

SHARI'AH COMPLIANCE CERTIFICATE

Issued by the Internal Shari'ah Supervisory Committee ("ISSC") of Ruya Community Islamic Bank (the "Bank")

"Current Account"
based on interest-free loan

شهادة شرعية

صادرة عن لجنة الرقابة الشرعية الداخلية ("اللجنة الشرعية") لمصرف رويا المحلي الإسلامي ("المصرف") بخصوص


"الحساب الجاري"
القائم على مبدأ القرض الحسن

The Bank's ISSC has thoroughly vetted the structure, documents, terms and conditions underpinning the current account based on interest-free loan in which the Bank operates. The funds placed by the customer (lender) into the current account are deemed an interest-free loan from the customer to the Bank (borrower) for which the customer receives no remuneration while the Bank guarantees its repayment. The Bank is entitled to invest the amount for its benefit.

اطلعت اللجنة الشرعية للمصرف على الشروط والأحكام والمستندات والهيكلية الخاصة بالحساب الجاري، والقائم على مبدأ القرض الحسن من المتعامل (المقرض) إلى المصرف (المقترض)، حيث تكون الأموال التي يودعها المتعامل في الحساب الجاري قرضاً حسناً منه إلى المصرف لا يستحق عليه أي ربح، وبالمقابل فإن المصرف يضمن هذه الأموال ويحق له استثمارها لصالحه.

The ISSC concludes that the Bank's structure, documents, terms and conditions for the Current Account are in accordance with Shari'ah rules and principles.

وقد قررت اللجنة الشرعية أن الشروط والأحكام والمستندات والهيكلية الخاصة بالحساب الجاري في المصرف متوافقة مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية.

DocuSigned by:

 79B1CFE426D9407...

DocuSigned by:

 494EF1FB95754C7...

Signed by:

 7CBA95008E1D475...

الدكتور خالد محمد السيارى (عضواً)
Dr. Khalid Mohamed Al Sayari

الدكتور محمد عبادة عدي (عضواً)
Dr. Mohamed Obadah Adi

الدكتور سالم علي آل علي (رئيساً)
Dr. Salim Ali Al Ali (Chairman)